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Svar på Klima-, Energi- og Bygningsudvalgets spørgsmål nr. 218
(Alm. del) af 3. september 2013 stillet efter ønske fra Mike Legarth 
(KF)

Spørgsmål
”Kan ministeren på baggrund af artiklen i Børsen den 28. august 2013: ”Olieskat 
forplumrer Dongs kapitaljagt” bekræfte, at DONG Energy har været ved at sælge 
dele af sin ejerandel i Hejrefeltet, og vil ministeren redegøre for andelens størrelse 
og den anslåede værdi før og efter regeringens udmelding om at hæve skatten for 
bl.a. Hejrefejltet?”

Svar
DONG Energys samlede ejerandel i Hejrefeltet udgør 60 procent.

Det indgår i DONG Energys strategi og finansielle handlingsplan at frasælge ejer-
andele i kerneaktiviteter med henblik på at øge afkastet på deres investeringer og 
reducere risici. Af hensyn til selskabets kommercielle interesser kan det imidlertid
ikke oplyses, hvilke ejerandele selskabet potentielt overvejer at sælge, ligesom salg 
af ejerandele kun gennemføres, hvis det samlet set er finansielt fordelagtigt. 
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